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Психологический анализ механизмов взаимодействия на допросе в рамках концепции транзактного анализа включает в 
себя построение конструктивной тактики допроса, особенно в конфликтной ситуации. Эта конфликтность возникает в форме 
стремления виновного уйти от ответственности, невиновного — доказать свою непричастность к преступлению. Поэтому 
тщательная подготовка следователя к психологически обоснованным действиям (прогноз и выявление психо-типологиче-
ских характеристик личности допрашиваемого, внимательное изучение ролевых позиций, возникающих на допросе и др.) 
будет способствовать эффективному раскрытию преступлений.
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A psychological analysis of interaction mechanisms during an interrogation within the framework of the transactional analysis 
concept includes the development of constructive interrogation tactics especially in a confl ict situation. Such a confl ict stems from 
the desire of the guilty to evade responsibility and the desire of the innocent to prove non-involvement in the crime. That’s why 
thorough preparation of an investigator for psychologically justifi ed actions (forecasting and identifi cation of psychological and 
typological personal characteristics of the interrogated, careful study of roles appearing during an interrogation, etc.) will facilitate 
eff ective crime solving.
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